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Pan Sebastian Stepek 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 listopada 2021 r., znak: 
KRM.0003.449.2021 informuję:   

 
W sprawie dotyczącej ronda u zbiegu ulic Lwowskiej i Starodąbrowskiej informuję, że 

opracowano projekt organizacji ruchu dla przedmiotowego skrzyżowania, który został przekazany do 
Komendy Miejskiej Policji w Tarnowie, celem pozyskania opinii Wydziału Ruchu Drogowego 
wymaganej §7 ust. 2 pkt 3 rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie szczegółowych 
warunków zarządzania ruchem na drogach oraz wykonywania nadzoru nad tym zarządzaniem. Po 
uzyskaniu ww. opinii projekt zostanie zatwierdzony i przekazany do realizacji.  

 
W sprawie dotyczącej remontu ul. M. Kotulskiej informuję, że w bieżącym roku został zlecony 

remont cząstkowy nawierzchni oraz oczyszczone zostaną betonowe korytka ściekowe ułożone wzdłuż 
krawędzi ulicy. Po ostatniej interwencji Pana Radnego sprawdzono spadek korytek ściekowych. 
Pomiary niwelacyjne wykazały, że korytka na całej długości posiadają spadek w kierunku ul. 
Zamkowej, a ewentualne trudności z odprowadzaniem wody deszczowej mogą wynikać                                      
z zanieczyszczenia korytek piaskiem i grysem. Po oczyszczeniu korytek sytuacja powinna ulec 
poprawie. 

 
W sprawie dotyczącej złego stanu technicznego nawierzchni ul. Zgody informuję, że 

generalny remont ulicy Zgody polegający na ułożeniu nowej nakładki z masy asfaltowej nie został 
ujęty w planie budżetowym Gminy w roku bieżącym. W związku z powyższym nie ma możliwości 
zrealizowania takiego zadania, jednakże po dokonaniu przeglądu technicznego tej ulicy została 
zlecona bieżąca naprawa uszkodzeń nawierzchni w celu wyeliminowania nieprawidłowości. 

 
W sprawie dotyczącej przedłużenia chodnika przy ul. Wiadukt informuję, że budowa 

chodnika na ul. Wiadukt na odcinku od ul. Orkana do wiaduktu kolejowego na dzień dzisiejszy jest 
niemożliwa, ze względu na zbyt wąski pas drogowy w tym miejscu. Obszar niezbędny do wykonania 
chodnika należałoby wydzielić z przylegającej działki prywatnej i wykupić pod poszerzenie pasa 
drogowego. Wykonanie chodnika wiąże się również z przebudową istniejącego oświetlenia ulicznego, 
które jest własnością Tauron Nowe Technologie. 
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 W sprawie dotyczącej przyszłości Pałacu Ślubów przy ul. Gumniskiej informuję, iż – dzięki 
pozyskaniu przez miasto środków z funduszy norweskich – budynek ten zostanie wyremontowany.  
Prace inwestycyjne zaplanowano na lata 2022-2023, a ich wykonanie jest ściśle powiązane  
z realizacją miejskiego projektu „Tarnów Nowe Spojrzenie”, w ramach którego powstanie w Tarnowie 
Centrum Dialogu, służące wzmocnieniu szeroko rozumianej komunikacji ze społecznością lokalną  
i tworzeniu wzajemnej współodpowiedzialności za zrównoważony rozwój naszego miasta. 
Zgodnie z założeniami projektu, Centrum Dialogu miałoby siedzibę w wyremontowanym Pałacu 
Ślubów, co z pewnością pozytywnie wpłynie na rozwój dzielnicy Gumniska-Zabłocie. Ponowne 
otwarcie Pałacu Ślubów dla tarnowian planowane jest w 2024 r. 
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